
Protokół Nr 13/09 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 6 października  2009 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Projekt realizowany w ramach programu „Trener pracy”. Przedstawienie 

protokołu z kontroli. 
Przedstawia: Mariola Chełminiak, koordynator projektu 

3. Rozpatrzenie protestu mieszkańców ul. Asnyka przeciwko degradacji stanu 
technicznego budynków i drogi dojazdowej. 
Przedstawia: Marianna Przychodni, Prezes RWiK 

4.  Sprawa budynku wynajmowanego przez PFE „Scholar” w Białogardzie. 
5. Sprawy różne: 

- zapoznanie się z protokołami  kontroli przeprowadzonych w Urzędzie Miasta 
Białogard w 2009 r. 

- prośba rodziców dzieci uczęszczających do przedszkola „Kajtek”. 
6.   Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1400 posiedzenie „otworzyła i prowadziła” 
przewodnicząca Komisji – Jolanta Zięcik. Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia oraz przedstawiony porządek posiedzenia, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 
  
 
Ad 2 

Z uwagi na nieobecność Pani Marioli Chełminiak, koordynator projektu 
realizowanego w ramach programu „Trener pracy”, Komisja  nie omawiała  
projektu i protokołu z kontroli. Pani koordynator została zawiadomiona 
prawidłowo, w załączeniu potwierdzenie odbioru. 

 
Ad 3 

Rozpatrzenie protestu mieszkańców ul. Asnyka przeciwko degradacji stanu 
technicznego budynków i drogi dojazdowej.  

Przedstawiła: Marianna Przychodni, Prezes RWiK 
Umowa jest pomiędzy Miastem a firmą EKO-BET. Przedsięwzięcie to pilotował 
Wydział Infrastruktury Miasta. Pani Ewa Bujniewicz wniosła o odszkodowanie 
z tytułu pęknięć ścian budynku. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – stwierdził, że stroną jest Firma EKO-BUD i mieszkańcy. Radny pytał 

czy była dokonana zmiana organizacji ruchu drogowego? 
Prezes RWiK – odpowiedziała, że na etapie rozpoczęcia realizacji zadania nie było 

zmiany organizacji ruchu drogowego. 
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Komisja podjęła stanowisko, że stronami są Firma EKO-BUD i skarżący, a 
wszelkie roszczenia odszkodowawcze przysługują na drodze sądowej. Natomiast 
z dniem 1 września br. zmieniono lokalizację budowy przy przepompowni pod 
wiaduktem, wobec czego ta uciążliwość nie występuje na obecnym etapie.  
 

Ad 4 

W sprawie budynku wynajmowanego przez PFE „Scholar” w Białogardzie 
Komisja postanowiła przygotować pismo do Wydz. GN w sprawie przedstawienia 
informacji na temat stanu technicznego budynku, powierzchni działki, 
powierzchni użytkowej, powierzchni wynajmowanej itp.  
 

Ad 5 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z następującymi sprawami: 
- protokołami  kontroli przeprowadzonych w Urzędzie Miasta Białogard w 2009 

roku 
Komisja postanowiła zaprosić na kolejne posiedzenie Naczelnika Wydz. 

Rozwoju Gospodarczego i Spraw Społecznych celem przedstawienia informacji 
dotyczącej mieszkania dla przesiedleńców oraz projektu realizowanego w ramach 
programu „Trener pracy”. 

 
- prośbą rodziców dzieci uczęszczających do Przedszkola „Kajtek”. 

Komisja poparła inicjatywę rodziców. 

 
J.Harłacz – dodał, że Pani M.Chełminiak nie po raz pierwszy ucieka przed 

pytaniami. 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
45

 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 
 Przewodnicząca Komisji 
 

            Jolanta Zięcik 
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